
 

 

Onderwerp: besluitenbrief 

 

Gouda, 18 april 2023 

 

Geachte mevrouw Lugtenburg, 

 

Tijdens de vergadering van 17 april  werd ons verteld dat de docent van Latijn ontslag heeft 

genomen. De vraag was of we wel met gymnasium door moeten gaan, aangezien er schoolbreed 

ongeveer 30 leerlingen voor in aanmerking komen. En met name in de bovenbouw is er weinig 

belangstelling voor het vak Latijn. Ook de raad ziet dat dit een zeer dure aangelegenheid is.  

 

De raad stemt in met het afstoten van het vak Latijn en daarmee ook het gymnasium, met die 

verstande dat de leerlingen die volgend jaar in 5 en 6 VWO zitten wel hun gymnasium diploma 

kunnen halen. We hebben er vertrouwen dat er hiervoor een oplossing gevonden wordt. 

 

Ook hebben we er vertrouwen in dat er voor de overige leerlingen en hun ouders een goede 

communicatie zal plaatsvinden. Wij adviseren om een extra ouderavond hiervoor te plannen. 

De nieuwe brugklassers en hun ouders zullen zoals u al aangaf per brief geïnformeerd worden. 

 

We worden graag geïnformeerd hoe het bericht ontvangen wordt bij de ouders en leerlingen en of 

dit tot afmeldingen leidt van brugklassers.  

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Helma van Puijenbroek 

Secretaris medezeggenschapsraad 

Jaco Spitbaard 

Voorzitter medezeggenschapsraad 

 


